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PROTOKÓŁ Nr XIV/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 24 września 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Pan Marcin Dziewięcki, Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Aneta Bielecka, 

Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Prezes ZGK w Morawicy  

Pan Wojciech Chrabąszcz. 

Czternasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 24 września  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla gminy Morawica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych  

w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie bez wynagrodzenia 

umarzanych udziałów w spółce Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy  

Sp. z o.o. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych, 
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b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych, 

c) powołanie komisji skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników, 

e) uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący 

Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XIV sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Wiesławowi Frankowicz. 

Radny Wiesław Frankowicz zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze 

powiatowej nr 0371T. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0371T.  

Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Wiesławowi Frankowicz. 
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Radny Wiesław Frankowicz zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze 

powiatowej nr 0367T. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0367T. 

Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Wiesławowi Frankowicz. 

Radny Wiesław Frankowicz zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze 

powiatowej nr 0382T. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0382T. 

Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Wiesławowi Frankowicz. 

Radny Wiesław Frankowicz zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze 

gminnej nr 349007T. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T. 

Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Panu Michałowi Jędrzejczykowi. 

Radny Michał Jędrzejczyk zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie organu wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku 

obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 

wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. Za wprowadzeniem nowego punktu do porządku 

obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  



5 
 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy 

Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla gminy Morawica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych  

w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie bez wynagrodzenia 

umarzanych udziałów w spółce Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy  

Sp. z o.o. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych, 

c) powołanie komisji skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników, 

e) uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0371T. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0367T. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0382T. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

Miasta i Gminy Morawica.  

16. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z XIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 25 sierpnia 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej podjętych na XIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy w dniu 25 sierpnia 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Kruk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności 

w okresie między sesjami.  

Ad. 5 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni z projektem uchwały zapoznali się  

i przeanalizowali go na posiedzeniu Komisji stałych. Przewodniczący otworzył dyskusje  

w danym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 

radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/98/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała Nr XIV/98/19 stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Ad. 6 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia Komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda,  Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/99/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok została 

podjęta. Uchwała Nr XIV/99/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XLVI/441/14 Rady Gminy Morawica z dnia 28 października 2014 r. w sprawie 

uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Morawica. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 
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Uchwała Nr XIV/100/19 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/441/14 Rady Gminy Morawica 

z dnia 28 października 2014 r. w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

gminy Morawica została podjęta. Uchwała Nr XIV/100/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu posiedzenia sesji, dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę 

Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym 

Bieleckie Młyny. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący Rady na wniosek radnych zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad projektem w/w uchwały. Za głosowało 

14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/101/19 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny została podjęta. Uchwała Nr XIV/101/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 9 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

bez wynagrodzenia umarzanych udziałów w spółce Zakład Gospodarki Komunalnej  

w Morawicy Sp. z o.o. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Pajączkowski 

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/102/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie bez wynagrodzenia 

umarzanych udziałów w spółce Zakład Gospodarki Komunalnej w Morawicy Sp. z o.o. 

została podjęta. Uchwała Nr XIV/102/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2020-2023: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. Przewodniczący Zespołu  

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych Radny Pan 

Michał Jędrzejczyk przedstawił opinię Zespołu w danej sprawie. 

Przed przystąpieniem do kolejnego podpunktu Przewodniczący Rady poprosił  

o stwierdzenie kworum. W obradach bierze udział 14 radnych. 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych.  

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Krzysztof Strąk, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  



11 
 

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/103/19 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych została podjęta. Uchwała Nr XIV/103/19 stanowi 

załącznik do protokołu. 

c) powołanie komisji skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są propozycje na członków komisji skrutacyjnej? 

W danym temacie głos zabrał Radny Pan Leszek Cygan, który zgłosił do komisji 

skrutacyjnej następujących kandydatów: 

Radnego Pana Tomasza Domagałę, 

Radnego Pana Sebastiana Król, 

Radnego Pana Damiana Woźniaka. 

Przewodniczący Rady zapytał Radnych czy wyrażają zgodę na pracę w komisji 

skrutacyjnej. Każdy z w/w Radnych wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie powołania komisji skrutacyjnej w składzie 

Radny Tomasz Domagała, Radny Sebastian Król, Radny Damian Woźniak.  

Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Krzysztof Strąk, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Skład komisji skrutacyjnej został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby komisja ukonstytuowała się. Przewodniczący 

Rady poinformował, że komisja jest gotowa i przystąpiono do głosowania tajnego  

w sprawie wyboru ławników. 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. 

Po przeprowadzeniu głosowania tajnego przewodniczący komisji  skrutacyjnej Radny 

Tomasz Domagała odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych (w załączeniu do protokołu). 

e) uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję 2020-2023. 

Uchwała Nr XIV/104/19 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 została 

podjęta. Uchwała Nr XIV/104/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 

0371T. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/105/19 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0371T została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/105/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 

0367T. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 
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Uchwała Nr XIV/106/19 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0367T została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/106/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 

0382T. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/107/19 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0382T została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/107/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 14 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 

349007T. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/108/19 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T została podjęta. 
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Uchwała Nr XIV/108/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie organu wykonawczego Miasta i Gminy Morawica. Przewodniczący Rady 

poinformował, że Radni zostali zapoznani z treścią projektu uchwały na posiedzeniu komisji 

stałych. Dodał, że skarga została uznana za bezzasadną. Nie podjęto dyskusji w danym 

temacie. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Łukasz 

Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała Nr XIV/109/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Uchwała Nr XIV/109/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 16 

Następny punkt posiedzenia sesji, dotyczył Informacji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Morawicy: 

- podania terminarzu zebrań wiejskich w sprawie Funduszu Sołeckiego na 2020 rok; 

- zaproszenia do udziału w kolejnej Spartakiadzie Lekkoatletycznej o Puchar Burmistrza 

Miasta i Gminy Morawica, która odbędzie się na stadionie MORAVI – 26 września 2019 r. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady przystąpił do przedostatniego punktu dotyczącego spraw 

różnych. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

W dyskusji udział wzięli:  

Radny Ryszard Znój – poinformował i zaprosił zebranych na organizowaną w Brzezinach 

„Wieczornicę” w dniu 29.09.2019 r. o godz. 17.30, która rozpocznie się mszą świętą, a potem 

w Szkole Podstawowej będzie spektakl dotyczący ks. Jana Pragnącego – rozważania oparte 

na Psalmach Dawidowych. Ponadto poinformował i poprosił zebranych o włączenie się do 

organizowanej, co roku kwesty na cmentarzu w Brzezinach 
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Radny Michał Jędrzejczyk – wnioskuje o przygotowanie oficjalnego pisma ze strony władz 

lokalnych do PGNIG w celu rozpoczęcia budowy kolejnej nitki gazociągu od strony Dębskiej 

Woli w kierunku Chałupek, które wesprze podjęte przez niego działania w tej sprawie oraz  

o skierowanie pisma do Starostwa Powiatowego w Kielcach dotyczące rozpoczęcia inwestycji 

polegającej na budowie chodnika przy ul. Garncarskiej w Chałupkach w stronę Kolonii, aby 

w ten sposób zainicjować ewentualną współpracę pomiędzy Gminą a Starostwem, w tym 

zakresie. Ponieważ gdyby Starostwo wyraziło chęć podjęcia działań w tym temacie, Radny 

mógłby zebrać podpisy mieszkańców wyrażających zgodę na przejęcie gruntu pod budowę 

chodnika. 

Radny Robert Żołądek – przedstawił zebranym treść zapytania, które za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady skierował do Burmistrza. Zapytanie dotyczy: Czy w związku  

z kończącą się budową drogi ekspresowej S7 w obwodzie Chęcin, możliwe jest skierowanie 

pisma do Krajowej Dyrekcji Dróg i Autostrad z oddziałem w Kielcach w sprawie 

umieszczenia tablic informacyjnych dotyczących dojazdu do Morawicy drogą nr 763? Na 

istniejących tablicach drogowych, tzn. znakach kierunku i miejscowości nie ma informacji o 

zjeździe w drogę wojewódzką nr 763 w kierunku Morawicy. Nie każdy wie, że jadąc od 

Jędrzejowa lub obwodnicą z Kielc, należy zjechać w drogę nr 762 w kierunku Małogoszczy, a 

następnie na pierwszym rondzie za zjazdem, kierować się na Morawicę, o czym informuje już 

znak. Myślę, że sprawa jest prosta i dalsze jej uzasadnianie jest zbędne. 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – rozmawialiśmy już z Generalną Dyrekcją 

Dróg i Autostrad na ten temat. Oczywiście brakuje w tym miejscu oznakowania – kierunek na 

Morawicę. Podobny problem ma Gmina Chęciny, ponieważ brakuje oznakowania w kierunku 

Chęcin. Jeżeli chodzi o Morawicę, to istnieje możliwość umieszczenia oznakowania, gdyż 

Morawica jest końcową miejscowością na trasie drogi nr 763, tak samo jak miejscowość 

Małogoszcz na trasie drogi nr 762 – w tej sytuacji istnieje możliwość, aby takie oznakowanie 

powstało z oznaczeniem skrętu na drogę nr 762 w kierunku Małogoszczy i dodatkową 

informacją, że ta droga kieruje również na drogę nr 763 do Morawicy. 

Nie zgłoszono więcej uwag. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


